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Acta 5na  sessió ordinària del Consell d’infància de l’Ajuntament d’Argentona  
 
Data: 13/01/2021 
 

Temes treballats i acords presos: 

 

1- Aprovació de l’acta de data anterior. 

Queda aprovada 

 

2.- Escollir els càrrecs del Consell 
 
Es realitza sorteig per escollir president/a i instagramer de la sessió d’avui i el 
resultat és el següent: 
 
President/a: B  
Instagramer: N  

 
 

3.- Decidir a quina entitat es destinen els diners recollits pel Consell d’infància 
2018-19. 
 
Els consellers i conselleres comenten sobre les diverses entitats que hi ha per 
poder donar els diners i proposen les següents entitats: 
 
- Open Arms 
- Hospital sant Joan de Dèu 
- Help Guau 
- CAAD Maresme 
- Intermón Oxfam 
- Creu Roja 
 
Els consellers i conselleres decideixen repartir els 117,85 euros recaptats pel 
Consell d’Infància 2018-2019 a la entitat Open Arms i a l’Hospital Sant Joan de Déu, 
és a dir es donarà a cada entitat l’import de 58,92 euros. 
 
Un conseller s’ofereix voluntari a fer la donació en representació del Consell 
d’Infància i acorden que la donació la faci aquest company conseller. 
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4.- La  (ex dinamitzadora del Consell) es connectarà per explicar-nos en 
quin punt es va quedar el projecte de Camins Escolars. 
 
La  s’incorpora a les 18:27 hores per fer-nos traspàs del projecte dels 
Camins Escolars per que aquest any puguem continuar amb ell. 
 
Comenta als consellers i conselleres que es un projecte que tractava de fer uns 
camins segurs per a tots els infants que han d’anar sols o acompanyats a l’escola. 
 
La  explica que es va fer primer un sondeig i cada infant de  cada escola va 
fer un escrit explicant quin era el recorregut que feien per anar a la seva escola. 
 
D’aquestes dades recollides es va fer un buidat i es va fer un triatge de quins eren 
els camins que inicialment semblaven més segurs. 
 
Es va traslladar a la tècnica de mobilitat la proposta d’itineraris que el consell feia 
en relació als camins escolars i esta pendent de la seva resposta. 
 
En el confinament es va treballar el tema dels logos dels camins escolars i en 
principi en l’últim dia del consell es va triar el logo, però a l’haver en aquesta última 
sessió només 3 consellers/es de 17 que formaven el consell, la  comenta que 
potser s’hauria de tornar a parlar entre els consellers i conselleres i decidir si estan 
d’acord amb el logo triat o volen triar un altre. 
 
Quedava també pendent de decidir com es senyalitzarien els camins escolars. 
 

 
5.-  Triar els dibuixos que s’hauran de penjar a l’Instagram del Consell. 
 
La  es la que s’ha d’encarregar de fer els dibuixos d ela sessió i l’ajudaran dos 
companys del consell.  
 
S’han de fer 3 dibuixos per l’Instagram. 
 
Dos que representin les dues entitats a les que es donaran els diners recaptats, 
Open Arms i Hospital sant Joan de Déu i l’altre dibuix sobre el traspàs del projecte 
dels camins escolars. 
 
Els dibuixos han d’estar enviats per mail a la  com a màxim  aquest proper 
dissabte. 
 
 

 



                                                                                               
 

 
Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat  

 
3 

 
S’aixeca la sessió, essent les 18:46 h. 

 

A Argentona,  

 

 

 

Secretària del Consell d’Infància 

 




